

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

ကျောင်း၏ နှစ်ဆုံးသို့ ကျွန်ုပ်တို့ အောင်မြင်စွာ ရောက်ရှိခဲ့ပါပြီ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာများ၊ ဝန်ထမ်းများ နှင့် မိသားစုအတွက် မလွယ်ကူသည်မှာ ကျွန်ုပ် သိပါသည်။ သို့သော်လည်း ကမ္ဘာ့ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကို အမှတ်မထားဘဲ ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်ဝက်ကို အောင်မြင်မှုတစ်ခုဖြစ်လာရန် သင်တို့အားလုံးက ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ အခြေအနေများစွာတို့အောက်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းအဆောက်အဦးများနှင့် စင်တာများကို ပြန်လည်ဖွင့် လှစ်ခြင်း၊ အားကစား များနှင့် အခြားသော ကလပ်အသင်း လှုပ်ရှားမှုများ ထဲတွင် ပါဝင်ခြင်း စသည့်အရာများကို ပုံမှန်သို့ အနည်းငယ်ပြန်လည် ရောက်ရှိစေရန် ကျွန်ုပ်တို့ အားလုံးအတူတကွ ကြိုးစားလုပ်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။

ကံမကောင်းစွာပင် ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းမပိတ်မီ ကပွဲ နှင့် ကျောင်းကပွဲများ၊ အိမ်ပြန်ခြင်း လှုပ်ရှားမှုများ နှင့် ကျောင်းကွင်းဆင်း စသည့် အကျိုးခံစားမှုများကို မရရှိခဲ့ပါ။ COVID-19 ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကြောင့် ခရိုင်ကျောင်းနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းတစ်ခု အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ အရာများစွာတို့ကို ယူဆောင်သွားခဲ့ပါသည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး အားကိုးကြပြီး တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ဂရုစိုက်ကာ ကျွန်ုပ်တို့ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ခဲ့ကြပါသည်။

နဂိုပုံမှန်သို့ အပြည့်အဝပြန်လည်ရောက်ရှိလာမည့်နေ့ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ မိမိတို့၏ ပညာရေး နှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ရည်မှန်းချက် ပန်းတိုင်များသို့ မြှင့်တင်နိုင်မည့်နေ့ကို ကျွန်ုပ် စောင့်မျှော်လျက်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများကို Mosaic နွေရာသီ အစီအစဉ်များ၌ တွေ့ဆုံရန်လည်း ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။

**ကျောင်းဆင်းပွဲ**

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းဆင်း အထက်တန်းကျောင်း စီနီယာကျောင်းသားများ အားလုံးတို့အား ဂုဏ်ယူပါသည်။ သင်တို့၏ အောင်မြင်မှု အခမ်းအနားကို လူကိုယ်တိုင်တက်ရောက်မှုဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်အလွန် ဝမ်းသာပါသည်။ သင်တို့အားလုံးသည် ယခုလိုအချိန်ခါသို့ ရောက်ရှိလာရန်အလွန် ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သောကြောင့် သင်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့ အလွန်အမင်း ဂုဏ်ယူပါသည်။ ကျောင်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားသို့ မတက်ရောက်နိုင်ခဲ့သည့် မိသားစုဝင်များအတွက် အခမ်းအနားများကို ကျွန်ုပ်တို့ ၏ [Graduation Central](#) ဆိုဒ် သို့မဟုတ် DCSD ၏ [Facebook စာမျက်နှာပေါ်တွင်](#) သင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

**ဖလက်ရှ် အုပ်စုအသင်းလိုက် အက (Flash Mob Dance)**

“Before I Let Go” ဝီဒီယို စိန်ခေါ်မှု ထဲတွင် ပါဝင်ခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ကျောင်းသားအားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင်၏အပိုင်းကို သင် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်ဟု ကျွန်ုပ် ပြောလိုပါသည်။ နွေရာသီချိန်သို့ ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့်အတူ အုပ်ချုပ်ရေး နှင့် သင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာ ကွန်ပလသစ် (AIC) ၌ ကျွန်ုပ်တို့ အလွန် မျော်ရွှင်ခဲ့ပါသည်။ သင်၏ ဝီဒီယိုများကို သင့် ဝဘ်ဆိုဒ် နှင့် လူမှုရေး မီဒီယာပေါ်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ @dekalbschools နှင့်တွဲပြီး ဟက်ရှိတက်သင်္ကေတ #ilovedcsd #dcsdfashmob #endofschooldance ကို အသုံးပြုလျက် ဝေမျှရန် သေချာစေပါ။ တို့အပြင် DCSD flash mob ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ဝီဒီယိုကိုလည်း စောင့်မျှော်နေလိုက်ပါ။

**GED အစီအစဉ်**

DCSD သည် သက်ကြီး လေ့လာသင်ယူသူများအတွက် သက်ကြီး ပညာရေး ပံ့ပိုးပေးသူအဖြစ် ရွေးချယ်ခံရကြောင်း ဝမ်းမြောက်စွာ ကျွန်ုပ် ကြေငြာလိုပါသည်။ ခရိုင်မှ မိမိတို့၏ GED ကို ရရှိစေရန်၊ အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား တတ်မြောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုများ ရရှိစေရန်၊ မိသားစု စာတတ်မြောက်ရေးနှင့် အလယ်တန်းလွန် လေ့လာမှုအား ကူညီပံ့ပိုးရန် ယခု သက်ကြီးလေ့လာသင်ယူသူ 500 အား ဝန်ဆောင်မှုပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

ခရိုင်၏ သက်ကြီးပညာရေး အစီအစဉ် (Adult Education Program) သည် အဆင့်မြင့်ပညာရေးသို့ ပိုမိုကောင်းမွန်သော အလုပ်အကိုင်များသို့ စတင်တက်လှမ်းရန် နှင့် သက်မွေးမှု လမ်းကြောင်းအကျိုးများ ခံစားရရှိစေရန် စသည့် အခွင့်အလမ်းများ အမျိုးမျိုးဖြင့် ပံ့ပိုးပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။ မိမိတို့၏ GED ရရှိခြင်းအားဖြင့် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများအတွက် အကြီးမားဆုံးသော အကျိုးကျေးဇူးများအနက် တစ်ခုမှာ နေအိမ်၌ မိမိတို့၏ကလေးများ အိမ်စာလုပ် ဆောင်ရာတွင် အကူအညီပေးရန် မိမိတို့၏ သက်ကြီးပညာရေး အတန်းများထဲတွင် မိမိတို့လေ့လာခဲ့ရသည့် ပညာရေးကျွမ်းကျင်မှုများကို အသုံးပြုခြင်း၏ အတွေ့အကြုံ စသည့် အကျိုးကျေးဇူးများစွာရှိပါသည်။

အစီအစဉ်၏ လူသစ်စုဆောင်းခြင်း နှင့် မှတ်ပုံတင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဖွန်လအတွင်း DCSD ၏ လူမှုရေး မီဒီယာ ပလတ်ဖောင်းများ၊ မက်ဆေ့ဂျာများ နှင့် လက်ကမ်းကြော်ငြာစာများ ပေါ်ရှိ လင့်ခ်များမှတစ်ဆင့် ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ DCSD သက်ကြီးပညာရေး အစီအစဉ် ကို လာမည့် ဇူလိုင်လ 1 ရက်နေ့တွင် ဖွင့်လှစ်ရန် နှင့် လေ့လာသင်ယူသူ သက်ကြီးများအား ကူညီပံ့ပိုးရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့် လျက်ရှိနေပါသည်။

**မှတ်ပုံတင်ခြင်း**

2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် မှတ်ပုံတင်ခြင်း ကို ဖွင့်လှစ်ထားသည်။ သင်လျှောက်လွှာကို ဖြည့်စွက် တင်သွင်းပြီး ပြန်လည်သုံးသပ် စစ်ဆေးခြင်း နှင့် အတည်ပြုခြင်းများ ပြုလုပ်ပြီးသွားသည့်နောက်တွင် Infinite Campus ထံမှ နောက်ဆုံးရ အီးမေးလ်တစ်စောင်ကို သင်လက်ခံရရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းစာရင်းသွင်းခြင်းသည် မှတ်ပုံတင်ခြင်း နှင့် သီးသန့်စီဖြစ်သည်ကို ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်သားပေးပါ။ မှတ်ပုံတင်ခြင်း အတည်ပြုချက် အီးမေးလ် တစ်စောင်ကို သင် လက်ခံရရှိပြီး သည်နှင့်တစ်ပြိုင်လျက် စာရင်းသွင်းခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အား ပြီးစီးလုပ်ဆောင်ရန်အတွက် သင့်ကလေး၏ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။

Infinite Campus ရှိ သင်၏ အချက်အလက်များ မှန်ကန်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သေချာပါစေ။ ကျောင်းသားအသစ်တစ်ဦးအား မှတ်ပုံတင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်ရန် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

**မြို့တော်ခန်းမ/ဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေး**

ကျွန်ုပ်တို့၏ အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့သူများနှင့်ကြည့်ရှုခဲ့သူများ အားလုံးတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင်၏ ထင်မြင်ချက်များ ပေးသည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ခရိုင်အတွင်း၌ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့်အရာများ အသေးစိတ် နှင့် နောက်ထပ်လာမည့် အရာများကို ကျွန်ုပ်တို့တင်ပြသည့်အခါ သင်၏ အာရုံစိုက်မှုအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို သင် လွှဲချော်သွားခဲ့ပါက ကြည့်ရှုရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ ။

ပြီးခဲ့သည့် မေလ 17 ရက်က ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့ အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လေ့လာခဲ့သူအားလုံးတို့ကိုလည်း ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ အစည်းအဝေးကို သင် လွှဲချော်သွားခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင်](#) နှိပ်ပါ။

ကျန်းမာပြီး သာလွန်ပျော်ရွှင်သော ရက်သတ္တပတ်နှင့် ကောင်းသောနေ့ရာသီ ဖြစ်ပါစေ။